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Abstract (en)
[origin: CN116498583A] The fan assembly (1) comprises a rotor (2) and an impeller (3), the rotor (2) has an outer side surface (4), the impeller
(3) has an inner side surface (5), the outer side surface (4) has outer ring segments (6) without inclination, the outer ring segments (6) extend
along some parts of the circumference of the outer side surface (4), the outer ring segments (6) are axially spaced from one another by a certain
distance, and the inner side surface (5) has inner ring segments (7) without inclination. The inner ring segments (7) extend along some portions of
the circumference of the inner side surface (5), the inner ring segments (7) being axially at a distance from each other.

Abstract (de)
Lüfterbaugruppe 1 umfassend einen Rotor 2, sowie ein Laufrad 3, wobei der Rotor 2 eine Außenmantelfläche 4 aufweist und das Laufrad 3 eine
Innenmantelfläche 5 aufweist wobei die Außenmantelfläche 4 steigungsfreie Außenringsegmente 6 aufweist, wobei die Außenringsegmente
6 entlang des Umfangs der Außenmantelfläche 4 abschnittsweise verlaufen, wobei die Außenringsegmente 6 in axialer Richtung zueinander
beabstandet sind, wobei die Innenmantelfläche 5 steigungsfreie Innenringsegmente 7 aufweist, wobei die Innenringsegmente 7 entlang des
Umfangs der Innenmantelfläche 5 abschnittsweise verlaufen, wobei die Innenringsegmente 7 in axialer Richtung zueinander beabstandet sind.
(Figur 1)
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